
Zápis 3/12  
 

Ze schůze výboru ČFS  

konané dne 12.9.2012 v Hradec králové 

 

Přítomni:    Jahodář, Grodza, Doležal, Kotlář, Solich, Spilková, 

Omluveni: Holub, Hojný, Rotterová, Rabišková, Vlček 

 

 

1.  Úvodní slovo předsedy ČFS L.Jahodáře. 

 

2.  Organizační záležitosti za poslední období 

- Byla vyřešena korespondence ČFS za poslední období. 

- Byly zkontrolovány jednotlivé body z minulé schůze výboru ČFS. 

- Členství ve FIP na rok 2012 – částka cca 2470,- EUR byla zaplacena v únoru 2012. 

Byla vyslovena určitá pochybnost o účelu a přínosu členství ve FIP, ale zatím není 

jednotné či převažující stanovisko.  Bude kontaktován prezident komory, navržen 

společný postup a koordinace (i platba ?) a vytipována osoba, která se bude vztahem 

k FIP a vyhodnocením informaci z FIP zabývat – úkol trvá 

 

3. Informace pro sekce ČFS  

 

- M.Doležal byl pověřen oslovením ostatních členů Sekce syntetických léčiv a 

zorganizováním voleb v této sekci – úkol trvá 

 

4. Zahraniční aktivity 

- Centennial FIP Congress 3-8.10.2012 v Amsterodamu -  zúčastní se 3 zástupci výboru 

CFS (Grodza, Rabišková, Doležal). Byl připraven poster o příspěvku ČFS k FIP. dr. 

Vranová bude hlavní autorkou posteru na kongresu v Amsterodamu, na němž bude 

prezentovala ČFS a její podíl ve prospěch farmacie v ČR a EU. 

- EUFEPS – zasedání výboru EUFEPs v Dubrovníku se zúčastní prof. Rabišková. 

- Výbor CFS s lítostí přijal informace, že 30.7.2012 zemřel Ton Hoek, generální sekretář 

FIP 

- Byla podepsána darovací smlouva s firmou B Braun Medical s.r.o. o podpoře cesty 

určené k proškolení odborníka z CFS - na stáž do USA. výbor schválil výjezd dr. 

M.Janů.  

 

OSTATNÍ 

 

6.  Výbor odsouhlasil vytvoření fotogalerie na stránkách www.cfs-cls.cz. Kotlář zajistí výběr 

fotek, Dolezal založeni fotogalerie na webu. Trvá. 

 

7.  Časopis Česká a slovenská farmacie:  

Výbor souhlasí s chystanou změnou nakladatele časopisu Čes. a slov. farmacie‚ 

(nakladatelství Mladá fronta). Smlouva mezi ČLS a Mladou frontou a dodatkovou 

smlouvou ČFS a Mladou frontou, která bude její nedílnou součástí, již byla CLS 

podepsána. Výbor diskutoval současný stav, ale nedospěl k jednoznačnému rozhodnutí. 

Chybí jistoty v řešení variant v ekonomice časopisu, které mohou nastat. Mgr. Kotlář 

položil několik otázek k ekonomice časopisu, na které nemáme odpověď. Řešení: požádat 

o odklad rozhodnutí, čas bude využit k jednání. 

 

http://www.cfs-cls.cz/


8.  Výbor CFS s potěšením přijal informaci, že dr. Horák byl zvolen do výboru EAHP. Výbor 

CFS si velmi cení tohoto zastoupení našeho člena v EAHP. 

 

9. Revize webovských stránek CFS v anglické verzi – zajistí Doležal, Grodza, úkol se začal 

řešit – průběžně trvá. 

 

10. Výbor CFS dodatečně schválil proplacení faktury za logo pro sekci klinické farmacie 

CFS.  

 

11. Výbor schvaluje podepsání smlouvy o poskytování elektronických on-line zdrojů 

z národní lékařskou knihovnou v Praze. 

 

12. Kongres Farmaceutické technologie a Biofarmacie v Praze - Praha je hlavním kandidátem 

na uspořádání kongresu v roce 2016. Výbor diskutoval možnost se finančně podílet na 

pořádání kongresu v roce 2014 – s tím, že případné zisky by potom získala  i CFS. Bude 

dojednáno po konzultaci s Rabiškovou. Výbor schválil nominaci prof. Rabiškové do PBP 

výboru. 

 

13. Výbor byl informován Kotlářem o jednání na MZ ČR ohledně specializací. Situace je 

dosud nevyjasněná, kolik specializací má vzniknout. 

 

14. Výbor schvaluje smlouvu firmy NOVARTIS na podporu 10 účastníků ze sekce nem.lek 

na kongres do Paříže, v březnu 2013 

 

15. Od května 2012 se do ČFS přihlásilo 11 nových členů. 

 

16. Příští schůze výboru ČFS se uskuteční v úterý dne 30.10.2012 v 10 hod Hradci Králové. 

 

 

 

Zapsal: P.Solich 

 


